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Elke stem telt, ook die van jou: “Afwezigen hebben ongelijk” 
MERCHTEM / OPWIJK  - Op 13 oktober 2024 kan elke inwoner 
van Merchtem en Opwijk, van het kleinste gehucht, tot de grootste wijk 
en deelgemeente, vanaf 18 jaar een stem uitbrengen voor de gemeente- 
en  provincieraad. De opkomstplicht voor lokale en provinciale verkie-
zingen is sinds kort afgeschaft. Wie geen stem wenst uit te brengen, hoeft 
dus niet meer naar het stemhokje te gaan. Maar waarom zou je niet gaan 
stemmen? Het kost een kleine moeite en het lokale bestuur staat net 
het dichtst bij de inwoner. Heel wat beslissingen van het lokale bestuur 
hebben een directe impact op het leven van de inwoners, denk maar 
aan initiatieven voor kinderen, maar ook voor jongeren, volwassenen en 
senioren. Ook je omgeving wordt voor een groot deel door het ge-
meentebestuur bepaald: parken, pleinen, groen, open ruimte, speelruim-
te, sportmogelijkheden, voet- en fietspaden…. Lokale partijen en hun 
mandatarissen geven mee vorm aan het dagelijks leven van hun burgers. 
Door een stem uit te brengen, heb je invloed op de vorming van een ge-
meentebestuur. Een stem die niet wordt uitgebracht, heeft geen invloed. 
Het is een stem waar geen rekening mee gehouden zal worden. Wist je 
overigens dat het geduurd heeft tot 27 maart 1948 voordat vrouwen 
konden stemmen? Het uitbrengen van een stem is de hoeksteen van 
onze democratie. Dat moeten we koesteren. Het is hét moment dat de 
burger inspraak geeft. Laat je stem niet verloren gaan, want elke stem telt. 
Het kleinste verschil in stemmenaantal tussen partijen, kan grote gevol-
gen hebben bij de vorming van een bestuur achteraf. Afwezigen hebben 
sowieso ongelijk. (jh)

Joris Herpol 
Hoofdredacteur Het Cursiefje 

FOTO JH 
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Kiezen tussen zes partijen in Merchtem 
MERCHTEM  - In Merchtem krijgt de kiezer de keuze tussen zes partij-
en: de Lijst van de Burgemeester (LVB), CD&V Plus, PRO Merchtem, N-VA, 
Groen en Vlaams Belang. Burgemeester Maarten Mast uit Brussegem wil 
zijn termijn graag verlengen en trekt de Lijst van de Burgemeester (LVB), 
gevolgd door schepenen Julie Asselman en David De Valck. Schepen Steven 
Elpers duwt de lijst. Eerste schepen Lien Casier uit Peizegem is de lijst-
trekker van CD&V-Plus, gevolgd door schepen Toon Luypaert. Lijstduwer is 
gemeenteraadsvoorzitter Walter Teugels. De grootste oppositiepartij PRO 
Merchtem brengt Joris Verspecht in stelling als lijsttrekker. Christophe Van 
Campenhout, van het Merchtemse DJ-duo The Knightriders, wordt lijstdu-
wer. Van Campenhout draaide reeds verschillende keren op Tomorrowland. 
Oppositiepartij N-VA draagt Reinhoud De Bosscher voor als lijsttrekker, bij 
Groen Merchtem trekt Berten Van Herp de lijst, gemeenteraadslid Ludwig 
De Mesmaeker is lijstduwer. Marleen Clavelle trekt de lijst van Vlaams Be-
lang. Het is van 2006 geleden dat Vlaams Belang in Merchtem een lijst in-
diende. De verwachtingen? Als LVB en CD&V Plus een meerderheid halen, 
is de kans groot dat de coalitie wordt verder gezet. Beide partijen respec-
teerden mekaar in de coalitie, grote twistpunten zijn er weinig of niet, of 
ze bleven (grotendeels) binnenskamers. De kans is dan ook groot dat de 
coalitie wordt verdergezet als de kiezer de kaarten in die zin schudt. Maar 
oppositiepartijen PRO Merchtem en N-VA willen er alles aan doen om 
daar een stokje voor te steken. Ze willen deel uitmaken van de volgende 
meerderheid. En Groen en Vlaams Belang zijn er ook nog. Benieuwd hoe de 
kiezer de kaarten op 13 oktober zal leggen…. (jh)

FOTO JH
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Plantenkwekerij Bruckeveld
MERCHTEM - In 1993 startte Walter Vanderstraeten en Christine 
Magnus hun plantenkwekerij ‘Bruckeveld’, gelegen op de grens van 
Merchtem, Steenhuffel, Wolvertem en genoemd naar het perceel waar 
het bedrijf zich bevindt.

Kwekerij Bruckeveld richtte zich eerst op de verkoop aan tuinaanleggers 
en tuincentra. Maar in de loop der jaren vonden steeds meer particulieren 
de weg naar deze kwekerij.

Er worden meer dan 2000 soorten vaste planten gekweekt, waaronder 
bodembedekkers, siergrassen, borderplanten, prairieplanten, kruiden, 
varens, waterplanten, rotsplanten. Later werd het assortiment ook nog 
aangevuld met struiken en haagplanten. De specialiteit van deze kwekerij 
zijn wel de vaste planten waarvan een heel ruim aanbod beschikbaar is. 
Walter heeft echte groene vingers en stekt, scheurt en zaait een groot deel 
van het assortiment zelf. Christine is verantwoordelijk voor de verkoop. 
Bomen en haagplanten worden aangekocht bij collega boomkwekers.

Walter en Christine zijn gepassioneerd door planten. Elk jaar nemen ze 
beloftevolle nieuwigheden op in het assortiment. Volgens Christine is 
Walter te enthousiast en staan er ook vele onbekende pareltjes tussen 
de meer gekende planten. Klanten komen van over het ganse land voor 
dit mooie aanbod.

Op de prachtige website kan u een overzicht vinden van alle planten 
met de nodige informatie. De meeste planten zijn voorzien van een foto 
genomen op de kwekerij.

U kan een bestelling plaatsen via de website. Bestelde planten worden 
klaargezet zodat u ze enkel hoeft op te halen.

Het is ook mogelijk om uw planten zelf uit te kiezen. U kan etiketten 
met de standplaats vragen op het kantoor, handige karretjes staan ter 
beschikking.

In september en oktober staat de kwekerij op zijn mooist. Team 
Bruckeveld heeft een ganse zomer het jonge plantgoed opgepot en de 
kwekerij staat weer gevuld met planten..

Christine en Walter nodigen u van harte uit voor een bezoekje aan hun 
kwekerij. U kan vrijblijvend een wandeling maken langsheen de bloeiende 
planten. In de toontuinen en ook de privetuin die vrij toegankelijk is, kan 
u de planten in de volle grond bewonderen en inspiratie opdoen voor 
uw eigen tuin.

Geum ‘Salmon Delight’

Op tuinreis in Engeland
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Gemeenteraadsverkiezingen Opwijk: 
Kiezen tussen vijf lijsten 

OPWIJK – De dominantie van N-VA en de liberalen (Vivo) 
Open VLD in Opwijk is moeilijk weg te cijferen, ze hebben liefst 
17 op 23 zetels. Er moet al heel veel gebeuren om zo’n meerder-
heid te breken.  Met de gemeenteraadsverkiezingen van 13 oktober 
dienen vijf partijen een lijst in: N-VA, Vivo, Samen 1745, Groen en 
Vlaams Belang. Bij N-VA is schepen Johan Deleu lijsttrekker, gevolgd 
door gemeenteraadslid Els Van Buggenhout en schepen Jan Cou-
ck. Burgemeester Inez De Coninck (N-VA) kondigde in december 
2023 dat ze zal stoppen met de politiek. 

De liberalen brengen Eerste schepen Evelien Beeckman in stelling 
als lijsttrekker van Vivo, gevolgd door voorzitter Peter Beerens van 
OPcura en schepenen William Engels en Roland Mortier. Daar is 
het ook afwachten wat het resultaat van stemmenkanon en voor-
malig burgemeester Albert Beerens zal zijn. Albert Beerens haalde 
in 2018 op de lijst van Open VLD als lijsttrekker liefst 1.843 voor-
keurstemmen en was zo voor de vijfde verkiezingen op rij de stem-
menkampioen van Opwijk. Albert Beerens is nu lijstduwer bij Vivo. 

Het oppositieblok van CD&V en Inzet bundelt de krachten in ‘Sa-
men 1745’. Jeroen Eenens is daar lijsttrekker. Vlaams Belang, dat vo-
rige keer net geen zetel haalde, dient ook opnieuw een lijst in. Voor 
Groen wordt neofiet Lomme De Boeck lijsttrekker.

De verwachtingen? Als het verkiezingsresultaat het toelaat, is de 
kans groot dat N-VA en Vivo -de nieuwe naam voor de lijst van 
Open VLD- de coalitie na de stembusgang in oktober gewoon ver-
der zetten. Geen van beide partijen hebben aangegeven niet te wil-
len doorgaan. Grote barsten in de coalitie waren er niet, of bleven 
binnenskamers. Dan zal het zaak zijn wie de grootste wordt. Met 
één zetel verschil tussen N-VA en de liberalen, telt elke stem. Vast 
staat wel dat Opwijk na de gemeenteraadsverkiezingen in oktober 
sowieso een andere burgemeester zal hebben. Huidig burgemees-
ter en Vlaams parlementslid Inez De Coninck (N-VA) stopt eind 
dit jaar met de politiek. Dat betekent een serieuze aderlating voor 
N-VA, want De Coninck haalde in 2018 als lijsttrekker voor N-VA 
1.639 voorkeurstemmen. Benieuwd hoe de kiezer de kaarten op 
13 oktober zal leggen…. (jh)

FOTO JH.

Benieuwd wie na 13 oktober de in-
trede zal doen in de schepenzaal in 
Opwijk…. 
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“Hier vierden duizenden Amerikanen het einde van de 
oorlog”: boek legt schat aan nieuwe informatie over 
vliegveld van Grimbergen in Tweede Wereldoorlog bloot

GRIMBERGEN - Auteurs Randy Buelens en Frans Van Humbeek 
hebben een nieuwe boek geschreven, waarin ze de geschiedenis 
van het vliegveld van Grimbergen in de periode 1939-1946 bloot-
leggen. Het vliegveld bleek aan het eind van de Tweede Wereld-
oorlog de verblijfplaats te zijn van duizenden Amerikaanse soldaten, 
die wachtten in Camp White Tie om terug naar huis te kunnen 
gaan. “80 jaar later hebben we spullen gevonden, die het bestaan 
van Camp White Tie bevestigen”, zegt Randy. “De zoektocht is zes 
jaar geleden begonnen toen ik een metaaldetector kocht”, vertelt 
Randy Buelens (26). “Ik wist wel dat er op het vliegveld van Grim-
bergen ooit Duitsers en Britten gestationeerd waren, maar tot mijn 
verbazing vond ik heel wat Amerikaanse voorwerpen: uniformen, 
bajonetten, onderdelen van Willys-jeeps of Amerikaanse vliegtuigen, 
helmen, insignes, flesjes Coca-Cola van 1945, noem maar op. Frans 
Van Humbeek schreef eerder een boek over het vliegveld, waarin 
hij melding maakte van een klein Amerikaans bataljon. Maar mijn 
vondsten duiden aan dat hier een veel groter Amerikaans kamp 
moet geweest zijn”, zegt Randy. “Hier zaten niet alleen infanterie-
troepen, maar ook artillerie-eenheden, genietroepen, noem maar 
op. We deden dan meer onderzoek en besloten om er een boek 
over te schrijven”, klinkt het. “De Amerikanen hadden hier vanaf mei 
1945 een heel groot kamp geïnstalleerd, genaamd Camp White Tie. 
Hier was plek voor zo’n 11.000 Amerikaanse soldaten. Het kamp 

bestond hier van mei 1945 tot eind 1946. Hier wachten de Ame-
rikaanse soldaten tot er plek was op de boten om via Antwerpen 
of Le Havre terug te varen naar hun thuisland, de Verenigde Staten. 
Hier vierden ze het einde van de oorlog.”

Bakstenen kasteeltje
“Het doet wel wat om hier 80 jaar later spullen te vinden die het 
bestaan van Camp White Tie bevestigen”, zegt Randy. “Er overigens 
ook een bijzonder bakstenen kasteeltje gestaan hebben. De genie-
troepen bouwden hier het kamp op en beheerden het ook. Hun 
insigne bestaat uit de afbeelding van een kasteeltje. Ze hadden dat 
hier zelf nagebouwd in bakstenen. Het was een bouwwerk van zo’n 
anderhalve meter hoog en drie meter breed”, klinkt het. “Het is 
midden de jaren ’90 verplaatst en daarna is het helaas afgebroken. 
Ik vond hier ook insignes met het embleem van de genietroepen. Ik 
bracht een van de gevonden naamplaatjes terug naar een dochter 
in New Orleans in de staat Louisiana. Daar vond ik in een foto-
album een tiental foto’s met het kasteeltje op het Vliegveld met 
soldaten op. Om de Amerikanen te eren, hebben we een nieuwe 
gedenkplaat met informatiebord op het Vliegveld van Grimbergen 
ingehuldigd. Je kan het boek ‘Vliegveld Grimbergen, 1939-1946. Van 
aanleg tot White Tie. Archiefwerk en metaaldetectie’ bestellen op 
www.grimbergen1939-1946.be

FOTO JH 

Randy Buelens stelt trots het nieuwe boek over het Vliegveld van Grimbergen voor. 

FOTO INGEZ 

Tom Brinckman - Het fameuze bakstenen kasteeltje is midden 
jaren ‘90 afgebroken. 
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Nestkasten doen uilenpopulatie groeien en dat is goed 
nieuws voor de biologische bestrijding van ratten en 
muizen

“Dit jaar nestelde er ook een koppeltje kerkuilen in de Tienden-
schuur. De Tiendenschuur en zijn omgeving is ondertussen een 
waar natuurgebied geworden. Dit jaar nestelde er een koppeltje 
ooievaars, enkele koppeltjes reiger. De steenuil, de ijsvogel en de 
grote gele kwikstaart worden er regelmatig gespot.”
“Het veldwerk van Michel voor deze vogelsoorten bestaat niet al-
leen uit ringen. Ook de nestkasten dienen af en toe hersteld te 
worden. De nestkasten worden jaarlijks gekuist, niet alleen voor de 
hygiene, maar ook opdat de kasten zouden blijven gebruikt worden 
door deze prachtige roofvogels.” Vanaf eind maart tot half juli is Mi-
chel samen met één of twee vrijwilligers een drietal voormiddagen 

per week op gang om al dit werk te verrichten. “Dit jaar hebben er 
in totaal 10 vrijwilligers mee geholpen”, gaat de voorzitter verder. 
“Op deze manier helpen wij de gemeente Merchtem niet alleen bij 
het in stand houden van deze vogelsoorten, maar ook bij de bio-
logische bestrijding van ratten en muizen. Een gezinnetje van vier à 
zes kerkuiltjes “consumeert” tussen de twee- à vijfduizend ratten en 
muizen per jaar. De gemeente Merchtem ondersteunt dit project 
via de Gemeentelijke Natuur Ontwikkelings Projecten (GNOP). 
Natuurpunt Merchtem is heel blij en fier dat Michel en zijn “uilen-
groepje” dit mooie werk elk jaar weer realiseert.” (jh)

MERCHTEM - Michel De 
Keersmaeker (77) en een groep-
je vrijwilligers van Natuurpunt 
Merchtem houdt zich reeds een 
dertigtal jaren bezig met het plaat-
sen van nestkasten voor kerkuilen, 
bosuilen, steenuilen en torenval-
ken. De resultaten van deze jaren-
lange inspanningen mogen er zijn. 
Zo werden er in 2024 in Merch-
tem en zijn wijde omgeving 113  
kerkuiltjes, 74 steenuilen, 5 bosui-
len en 22 torenvalken geringd. “In 
Merchtem zelf nestelen er onder-
tussen kerkuilen in bijna alle ker-
ken en in verschillende boerderij-
en”, zegt voorzitter Alain De Cré 
van Natuurpunt Merchtem. FOTO INGEZ.

Michel De Keersmaeker (linksonder) zet zich al meer dan 30 jaar in voor de uilenpopulatie in de streek 
en krijgt hulp van heel wat vrijwilligers.

Buurtfeest van Watertorenvrienden 
beloond met feestcheque van 200 euro

OPWIJK - Het gemeentebestuur van 
Opwijk overhandigde een feestcheque 
van 200 euro voor de buurtbewoners 
van de Mechelstraat / Steenweg op Vil-
voorde. De cheque was een duwtje in 
de rug voor de organisatie van het buurt-
feest van de Watertorenvrienden, waar-
bij de buren mekaar beter leerden ken-
nen en ook in een gezellige sfeer konden 
bijpraten. “Het is ook veel meer dan snel 
eens goeiedag zeggen, op zo’n buurtfeest 
leren we mekaar ook beter kennen”, 
klinkt het.(jh)
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Al kwarteeuw buurtfeest in Kouter
MERCHTEM - De buurtbewo-
ners van de Kouter in Merchtem 
hadden een dubbele reden om te 
vieren: niet alleen was er het jaar-
lijkse buurtfeest, maar het was ook 
de jubileumeditie. Zo was het de 
25ste keer dat er op de Kouter een 
buurtfeest werd georganiseerd. De 
gemeente schonk een feestcheque 
van 250 euro.  (jh)

FOTO INGEZ.



14



15

Willy Segers wint 20ste cultuurprijs
OPWIJK – Willy Segers (70) heeft de cultuurprijs anno 
2024 gewonnen. Het gewezen CD&V-gemeenteraads-
lid en voormalige plaatselijke voorzitter van de partij won 
het van drie andere genomineerden. De cultuurprijs wordt 
jaarlijks door de adviescommissie-cultuur uitgereikt aan een 
persoon of een vereniging die Opwijk op de kaart heeft 
gezet op cultureel gebied. Segers zet zich al jaren in voor 
het culturele leven in Opwijk. Hij is voorzitter, speler en 
regisseur van de koninklijke toneelvereniging Sterrenregen. 
Voorts is hij grootmeester in de Orde van het Gulden Mas-
ker, die de belangen behartigt van het liefhebberstoneel. Hij 
is tevens voorzitter van het Sint-Pauluscomité dat jaarlijks 
de Sint-Pauluspaardenprocessie in goede banen leidt. Hij 
staat bovendien aan het hoofd van het zangkoor Forever 
Young en van de Marktkring Hoop in de Toekomst.Tot slot 
is deze duizendpoot medeoprichter van de Vrienden van 
de Hop. De andere genomineerden waren Davy Moortgat, 
de organisatoren van het Opwijkse quiz-kampioenschap 
(in zes etappes telkens in een ander café), en de mensen 
achter de tentoonstelling Leven in de brouwerij, waarbij 50 
kunstenaars hun werken tentoon stelden in de voormalige 
brouwerij Affligem. Moortgat zetelt in tal van verenigingen 
in Nijverseel, maar hij is vooral bekend als de voorzitter van 
de Gatspoëters (de organisatoren van het carnaval) en de 
sterke man achter Nijverseel-Kermis. Willy Segers mocht als 
winnaar een kunstwerk van Claus Vandevelde mee naar huis 
nemen. (EG)

Duizendpoot Willy Segers in actie

FOTO EG.

OPWIJK - Schepen Jan Couck (N-VA) uit Opwijk legde eind 
september de eed af in de provincieraad van Vlaams-Brabant. Hij 
vervangt zijn partijgenoot Koen Moeyersons uit Londerzeel, die 
zich laat vervangen om gezondheidsredenen. Moeyersons stelt 
zich geen kandidaat meer. “Ik ben noch voor de gemeente-, noch 

voor de provincieraadsverkiezingen kandidaat. Ik blijf wel nog twee 
maanden gemeenteraadslid in Londerzeel, maar mijn gezondheid 
laat het bijwonen van de vergadering in de provincieraad niet toe”, 
zegt Moeyersons. (jh)

Schepen wordt nog twee maanden provincieraadslid
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Jeugdraad: “Straatverlichting moet ’s nachts blijven 
branden”

OPWIJK – ‘Laat de straatverlichting branden’. Dat is één van de 
voorstellen die de jeugdraad voorstelde in een memorandum in 
aanloop naar de gemeenteraadsverkiezing op 13 oktober. Ook 
‘pesten of lastig gevallen worden’ blijkt een belangrijke zorg die 
door de jeugd werd geuit. “We willen niet toekijken vanaf de zijlijn”, 
zeggen voorzitter Daan De Kempeneer en ondervoorzitter Niels 
Dejonghe in koor. 

“250 jongeren vulden een vragenlijst in met thema’s waaruit ze kon-
den kiezen. Hiermee worden de politieke partijen opgeroepen om 
blijvend aandacht te schenken aan de jeugd en daartoe de nodige 
middelen ter beschikking te stellen. Kinderen en jongeren vormen 
de grootste groep kwetsbare weggebruikers. Daarom is het cruciaal 
dat het bestuur het tekort aan veilige fietspaden, voetpaden, over-
steekplaatsen en fietsstallingen aanvult, en er moeten meer maat-
regelen getroffen worden om de verkeersveiligheid aan de scholen 
te verhogen.” Verrassend is het voorstel van de jongeren om de 
straatverlichting te laten branden als het donker is en dan vooral 
tijdens feestdagen en schoolvakanties om ervoor te zorgen dat zij 
zich veilig kunnen bewegen. De jongeren vinden het ook belang-
rijk dat ze bij elk project dat hen rechtstreeks of onrechtstreeks 

aanbelangt, betrokken worden. Die betrokkenheid moet verder 
gaan dan de jeugdraad alleen. “Uit de bevraging blijkt ook dat de 
jeugddienst én de schepen van jeugd toegankelijker moet worden 
gemaakt”, klinkt het. Andere thema’s waren onder andere milieu, 
waarbij het wegnemen van vuilnisbakken bij de jeugd op een ‘njet’ 
stortte. Er is ook kritiek over de staat van de meeste jeugdlokalen. 
Om het jeugdterrein netjes te houden, vinden de jongeren dat ze 
één keer per jaar na het kamp een gratis bezoekje zouden mogen 
brengen aan het containerpark. Onder het hoofdstuk “vrije tijd en 
sport” pleiten de jongeren voor meer pleintjes om te sporten en 
extra speeltuinen. Voorts moet het speelbos opgewaardeerd wor-
den. Het cultureel aanbod wordt ontoereikend bevonden voor hun 
leeftijdscategorie. Er worden volgens de respondenten weinig of 
geen artiesten geboekt die populair zijn in hun leeftijdsgroep. De 
jeugdraad onderstreept verder dat spelende of rondhangende jon-
geren niet automatisch als overlast moeten worden beschouwd. 
Een derde van de jongeren voelt zich tenslotte niet veilig om zo-
maar over straat te lopen. Oorzaken zijn het pesten en het lastig 
gevallen worden. Veiligheid moet dan ook een topprioriteit zijn voor 
het beleid. Zeer positief daarbij is het inzetten van politie en/of ge-
meenschapswachten. (EG/JH)

Spelende kinderen moeten niet automa-
tisch als overlast worden beschouwd.

FOTO EG
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Nieuwe directie
MERCHTEM - Op Sint-Donatus Secundair is sinds 1 september een nieuw 
directieteam gestart. Na vele jaren aan het roer gestaan te hebben, besliste Lieve 
Caluwaerts dat het tijd was om de fakkel door te geven. Ook Erwin Halet 
besloot dat zijn liefde voor het lesgeven te groot was en keerde terug als leer-
kracht lichamelijke opvoeding. Vanaf nu zal de school geleid worden door Annelies 
T’Sas, Lien Platteau en Magaly Michiels. Alle drie hebben ze een voorgeschiedenis 
op Sint-Donatus Secundair, Lien was 9 jaar lang leerkracht Latijn en Nederlands 
en maakte vorig schooljaar al de overstap naar het directieteam. Annelies was 
gedurende 13 jaar leerkracht wetenschappen en stapte 2 jaar geleden over naar 
een coördinatiefunctie. Magaly is oud-leerling van de school en was al 9 jaar actief 
als leerkracht Frans en Engels. Samen willen ze vol voor hun school gaan en een 
stevige basis bieden waar zowel leerlingen als het personeel van een veilige 
leer- en werkomgeving kunnen genieten. 

Yondr
Een van de eerste actiepunten voor dit 

schooljaar was om een oplossing te bieden aan het veelvuldig gebruik van de gsm op school. Op 
de Campus Dendermondestraat werd daarom gestart met het Yondr-project. De leerlingen van 
de eerste graad bergen vanaf begin september hun gsm en smartwatch bij de start van het eerste 
lesuur in een Yondr-hoesje op. Dit hoesje sluit vervolgens via een magnetisch systeem waarna het 
de hele dag in de boekentas bewaard wordt. Leerlingen komen overdag dus niet in de verleiding 
om hun gsm boven te halen. Aan het einde van de lesdag kunnen de leerlingen de hoesjes weer 
openen via ontgrendelingsapparaten op de speelplaats. 

Op Campus Markt, waar de tweede en derde graad zit, werden de regels rond het gebruik van 
de gsm dan weer verstrengd. De directie voerde een gsm-verbod in de gebouwen in. Leerlingen 
mogen enkel hun gsm nog op de speelplaats gebruiken, zo hopen ze dat de leerlingen ook aan-
dachtiger in de lessen kunnen zitten en minder afleiding hebben. 

Vlotte overgang van het basisonderwijs naar het secundair onderwijs
Daarnaast wil Sint-Donatus inzetten op een vlotte overgang van de lagere school naar het middelbaar onderwijs. Om die reden wordt 
er op Campus Dendermondestraat sinds dit schooljaar een basispakket mappen aangeboden, waarin gekleurde ringmappen per vak 
zitten en ook een vervoersmap met dezelfde kleurencode. Zo heeft elk vak een specifieke kleur en leren leerlingen zich beter organi-
seren. De kleurencodes worden ook doorgetrokken in de digitale planner. 

Binnen het wekelijkse coachuur met de klascoach (of klastitularis) wordt bovendien telkens tijd gemaakt om de mappen op orde te 
stekken en de leerlingen de nodige vaardigheden te leren om een goede student in het secundair onderwijs te worden. Zo leren ze ta-
ken en toetsen inplannen en ma-
ken ze kennis met verschillende 
leerstrategieën, zodat ze kunnen 
ontdekken welke leermethode 
het beste bij hen past.

De vernieuwingen zorgden 
alvast voor een vlotte start voor 
de leerlingen in de eerste graad. 
Sint-Donatus Secundair is klaar 
voor een nieuw schooljaar vol 
leuke activiteiten, waarin het 
vooral wil focussen op de groei 
en zorg voor elke leerling en 
waarin het voltallige personeel 
zich inzet om alle leerlingen, 
binnen de A-stroom op Cam-
pus Dendermondestraat en de 
ASO- en TSO-richtingen op 
Campus Markt, zo goed moge-
lijk voor te bereiden op verdere 
studies.

Warme start op Sint-Donatus Secundair
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Coach Ilse (49) brengt 
luisterboek uit over 
burn-out

MERCHTEM - Erkend coach Ilse Hellinckx (49) uit Merch-
tem schreef vanuit haar eigen ervaring met burn-out het boek 
‘Hoe het licht uitging’ en geeft dat nu ook uit als luisterboek. 
“Dat is ook nodig, want mensen met burn-outklachten of een 
burn-out kampen vaak met geheugenproblemen of concentra-
tiestoornissen en kunnen niet meer zo goed lezen, of begrij-
pend lezen”, zegt de auteur.

“Door mijn eigen burn-out heb ik mijn passie en vuurtje terug-
gevonden en heb ik me helemaal omgeschoold tot (erkend) 
burn-out- en loopbaancoach”, vertelt Ilse Hellinckx. “Ik school 
me nog dagelijks bij om de beste begeleiding te kunnen bieden 
aan mensen. Het boek Hoe het licht uitging schreef ik vanuit 
mijn eigen verhaal. 

Oefeningen

Het is ook een selfcoachingsboek, omdat er in het tweede deel 
heel wat oefeningen vermeld staan om de balans in je leven te 
behouden of terug te vinden, met veel tips naar herstel toe bij 
burn-out. Ik ben nu iets meer dan drie jaar werkzaam in mijn 
eigen coachpraktijk. Daar help ik mensen om te herstellen van 
een burn-out, maar tevens met hun loopbaanvragen. Het ene is 
vaak gelinkt aan het andere. Omdat mensen die met burn-out 
kampen, door geheugen- of concentratieproblemen niet meer 
zo goed kunnen lezen, heb ik nu het boek dat ik drie jaar gele-
den schreef, omgezet in een luisterboek. Ik sprak dit luisterboek 
zelf in. Het is gebaseerd op de vierde druk van het boek en 
heeft dus meteen ook alle laatste wetenschappelijke inzichten 
mee, met oefeningen om te herstellen of de balans te behou-
den. Met dit luisterboek is het plaatje compleet, om mensen 
zich te laten herkennen in het verhaal van geen energie meer 
hebben en altijd uitgeput zijn met vele lichamelijke kwalen. Dit 
biedt hen ondersteuning.” (jh)

Meer info: www.pakjelevenskracht.be
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Het verwijderen van de kruipbuizen is 
dus noodzakelijk om alle gezondheids-
risico’s weg te nemen. Ik hoop dat dit 
snel zal gebeuren en stelde daarom mijn 
vraag zes maanden nadien nog eens op 
de gemeenteraad. Ik vraag me ook af 
of er communicatie gebeurde naar de 
buurt of de inwoners over deze zaak?” 
Schepen van Jeugd Evelien Beeckman 
(Vivo) laat weten dat er heel wat onder-
zoek gebeurde en dat er wel actie wordt 
ondernomen. “We hebben kruipbuizen 
in drie speeltuintjes laten onderzoeken”, 
zegt Beeckman. “Nu blijkt dat er in twee 
speeltuintjes sprake is van een kruipbuis 
in asbest: in het Kerseveld en Vitsgaard. 
Die kruipbuizen, die ingegraven liggen 
in een heuvel, worden volgens de veilig-
heidsprocedures weggehaald. Er is geen 
gevaar voor de kinderen of mensen in 
de buurt. Het gaat om asbest in vaste 
vorm. Er is ook geen vervuiling van de 
grond. Zowel bij de opmaak van het as-
bestverslag als bij het plaatsbezoek van 
afvalintercommunale Intradura werd 
aangegeven dat de buizen dienen verwij-
derd te worden, maar dat er geen acuut 
gevaar is. Er werden op dat moment 
geen beschadigingen of krassen vastge-
steld. Daarom werd er ook niet over 
gecommuniceerd. De verwijdering van 
de kruipbuizen zal de volgende weken 
uitgevoerd worden. We willen wel het 
spelelement van de heuvels behouden. 
In de Vitsgaard zal er een nieuwe kruip-
buis worden geplaatst in polyester. Die 
kost 3.260 euro. In het Kerseveld gaan 
we een glijbaan in de heuvel inwerken. 
Dat is geraamd op 5.000 euro. De wer-
ken zullen nog dit najaar gebeuren.” (jh)

Gemeente gaat twee kruipbuizen in asbest uit speeltuin-
tjes verwijderen: “Maar er is geen gevaar voor de kinderen”

FOTO INGEZ.

OPWIJK - Het gemeentebestuur van Opwijk gaat twee kruipbuizen in twee speel-
tuintjes in Opwijk verwijderen. Dat gebeurt na een vraag van oppositieraadslid Tom 
Bosman (Samen 1745). Volgens schepen van Jeugd Evelien Beeckman (Vivo) was en is 
er geen gevaar voor de kinderen. “Het gaat om asbest in vaste vorm, maar we nemen 
geen risico”, zegt Beeckman.

“In maart 2024 bleek uit een asbestverslag dat er asbest werd vastgesteld in de kruipbui-
zen van twee speeltuintjes, aan het Kerseveld en aan de Vitsgaard”, zegt oppositieraadslid 
Tom Bosman (Samen 1745). “Op mijn vragen daarover in de gemeenteraad van 17 
september jongstleden antwoordde het college dat ondertussen afspraken zijn gemaakt 
om de buizen te vervangen. 
Het college liet in het verslag weten dat ‘zolang het asbest goed in materiaal vast zit, er 
niet veel aan de hand is en je het rustig kan laten zitten. Maar als je erin gaat krassen, of 
het materiaal komt los, of brokkelt af door de weersomstandigheden, dan wordt de kans 
groter dat er kankerverwekkende vezels vrijkomen. 
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Diamant voor Fons en Agnes De Valck-Heyvaert

FOTO INGEZ.

OPWIJK / MERCHTEM - Agnes 
Heyvaert (84) en Fons De Valck (83) uit Op-
wijk vierden hun diamanten huwelijksverjaar-
dag. Fons is afkomstig van de ‘Bosbeekberg’ 
in Merchtem. Ze hebben twee kinderen en 
vier kleinkinderen. Fons werkte voor KBC, en 
was jarenlang actief in het Davidsfonds Op-
wijk. Hij was ook oprichter van de Volksunie 
Opwijk en medeoprichter van N-VA Opwijk. 
Agnes was onderwijzeres van het derde leer-
jaar in de meisjesschool in Opwijk, vandaag 
gekend als De Leertrommel. Ze vierden hun 
zestigste huwelijkverjaardag in het Buitenhof 
in Peizegem met familie. Een afvaardiging van 
het Opwijkse schepencollege kwam het paar 
feliciteren. (jh)
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KSA Merchtem 
organiseert Sinterklaas-
etentje 
MERCHTEM - Op 30 november en 1 december organiseren 
de jeugdverenigingen van de jeugdlokalen Ten Anckere het Sin-
terklaasetentje in Zaal Harmonie, Stoofstraat 25-27 in Merchtem. 
De opbrengst wordt gebruikt voor het onderhoud van de lokalen 
van Scouts, AKABE en KSA en ander materiaal. Afspraak op zater-
dag 30 november van 17u tot 22u en op zondag 1 december van 
11u30 tot 15u. Er is een bezoek van Sinterklaas en de Pieten op 
beide dagen, met uitdeling van snoep en er is een tombola. (jh)

Toneelkring De Bloeiende 
Wijngaard speelt toneel 
NIJVERSEEL - Binnenkort speelt toneelkring ‘De Bloeiende 
Wijngaard’ uit Nijverseel (Opwijk) weer toneel. Dit jaar brengen 
ze ‘Ik heb Paul zijn sleutel’ van François Scharre (vertaling Guy 
Keeren) in een regie van Emile Ringoot. De voorstellingen vinden 
plaats in het familieheem in Nijverseel (kerseveldmeers 2) van 15 
november tot 1 december. De exacte data en reservatie: via de 
website https://www.debloeiendewijngaard.com/ of telefonisch 
052-354.263. (jh)

Thuis in Opwijk-Mazenzele

Uw kandidaat-burgemeester
voor Opwijk-Mazenzele

Johan
Deleu
1ste plaats
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Thuis in Opwijk-Mazenzele

Uw kandidaat-burgemeester
voor Opwijk-Mazenzele

Johan
Deleu
1ste plaats
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Fietsbieb barst uit haar voegen en verhuist naar nieuwe locatie: 
“We groeiden van 20 naar zo’n 400 fietsen” 

MERCHTEM - De Fietsbieb van Merchtem verhuisde naar 
een nieuwe locatie in de tweedehandswinkel in de Dender-
mondestraat. Het uitleensysteem van tweedehands kinderfiet-
sen voor kinderen van 2 tot en met 12 jaar is zo populair dat 
een verhuizing noodzakelijk werd.  “Het gemeentebestuur van 
Merchtem startte als eerste Vlaams-Brabantse gemeente een 
fietsbieb op”, zegt vrijwilliger Els Vanderhasselt (39). “De Fiets-
bieb is een uitleensysteem van tweedehands kinderfietsen voor 
kinderen van 2 tot en met 12 jaar. Voor 20 euro fietsgeld per jaar 
en een waarborgsom van 20 euro per fiets kan een kinderfiets 
gebruikt worden gedurende een jaar. Tijdens dat jaar kan de fiets 
zelfs ingewisseld worden voor een ander exemplaar. We hebben 
ook aangepaste fietsen hebben voor kinderen met een beper-
king. Er staan altijd bekwame vrijwilligers klaar om iedereen bij 
te staan. We vertrokken in de lente van 2020 met 30 fietsen, 

maar het initiatief groeide enorm. Op dit moment hebben we 
255 fietsen uitgeleend en zijn er nog 135 beschikbaar : dus een 
fietsenbestand van 390. Tot hiertoe kregen we van de gemeen-
te  het vroegere café de Bierboom aan de Gasthuisstraat 3 aan 
de overzijde van de vroegere brouwerij Ginder Ale in het cen-
trum ter beschikking. We waren we  elke derde zaterdag van de 
maand van 10 tot 12 uur open. 
Maar we barsten daar uit de voegen en in samenspraak met 
de gemeente kregen we nu een plaats in het  vroegere moe-
derhuis (politiehuis) naast de tweedehandswinkel de Kast in 
de August de Boeckstraat 62. Onze ingang is bereikbaar via de 
parking achter de bibliotheek naast de sporthal in de Dender-
mondestraat. Hier hebben we meer plaats om alle fietsen goed 
te kunnen stockeren.” Alle info: merchtem@fietsbieb.be of via 
marleen702@telenet.be. (jh)

FOTO JH

De Lijn verhoogt capaciteit: “Leerlingen kwamen te laat op 
school door overvolle bussen”
MERCHTEM - De Lijn zal na de herfstvakantie de capaciteit 
op lijn R45 verhogen. Dat is nodig, want heel wat leerlingen op 
de lijn Dendermonde-Merchtem-Brussel-Noord bleven letterlijk 
in de kou staan door overvolle bussen. Ze moesten telkens een 
bus later nemen, en zo kwamen heel wat leerlingen te laat op 
school. Op vraag van de gemeente Merchtem voert De Lijn van-
af maandag 4 november, na de herfstvakantie, extra bussen in op 

lijn R45 (Dendermonde - Merchtem - Brussel Noord) om het 
capaciteitsprobleem op te lossen. “Hierdoor zullen alle reizigers, 
waaronder leerlingen, tijdig op hun bestemming geraken”, zegt 
burgemeester Maarten Mast (LVB) “Bijkomend zullen er nog 
enkele bijsturingen zijn in functie van de scholen in Merchtem 
en Peizegem.” De exacte aanpassingen kan je vinden op www.
delijn.be (jh)
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Jeugdvereniging Heiveld krijgt tijdelijk 
onderkomen bij Duizendpootrakkers

FOTO EG

Het lokaal van VVVKB Heiveld aan de Kouterbaan.

OPWIJK – Gedurende de werken aan de nieuwe Foksveldtunnel, die er zitten aan te 
komen, zal de jeugdvereniging VVVKB Heiveld haar werking kunnen voortzetten in een 
gedeelte van gemeenschapsschool Duizendpootrakkers aan de Ringlaan. De vereniging 
en de school sloten een huurovereenkomst af. Heiveld zal een gedeelte van de infra-
structuur van de school kunnen gebruiken. De huidige (bouwvallige) grijsblauwe lokalen 
van Heiveld situeren zich tussen de Kouterbaan en het viaduct. De jeugdgroepen ko-
men elke vrijdag tussen 19 en 21 uur bijeen. De bijeenkomsten van de kindergroepen 
vinden zaterdag plaats tussen 14 en 16 uur (behalve tijdens de schoolvakanties). De 
lokalen worden niet verhuurd wegens tekortkomingen van de infrastructuur. De vereni-
ging is lange tijd vragende partij voor een degelijk lokaal. In het verleden vonden ze al 
een onderkomen in de Moza-ikschool. Het gemeentebestuur beloofden hen op termijn 
een stek op de Vetweyde waar nieuwe sportinfrastructuur op poten zou worden gezet, 
maar zoals bekend geraakt dat dossier voorlopig nog altijd niet van de grond. (EG)

Gevallen van agressie worden 
bijgehouden in register
OPWIJK – In de gemeentelijke sociale diensten deden zich verschillende gevallen van 
verbale agressie voor. Die incidenten worden bijgehouden in een register. Afhankelijk 
van de zwaarte, wordt dit incident doorgegeven aan de politie. Bij verwachte proble-
men worden de afspraken of huisbezoeken met twee maatschappelijke assistenten 
afgehandeld. Ook de medewerkers aan het onthaal krijgen de mogelijkheid om zo 
nodig de politie te verwittigen.  Bij het uitvoeren van werken op het openbaar domein 
hebben ook gemeentearbeiders al te maken gehad met agressie door burgers. De 
gemeentelijke ambtenaren die rechtstreeks in contact komen met de burgers krijgen 
voortaan de kans om een opleiding te volgen over hoe om te gaan met agressie. Ge-
meenteraadslid Tom Bosman van Inzet stelde het schepencollege voor om te overwe-
gen een sensibiliserende actie op te zetten. (EG)

NIEUWS OVER JE 
VERENIGING OF 

CLUB, EEN 
AANKONDIGING?

JORIS@HERPOL.BE
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JOBS 

KUISEN EN STRIJKEN – Ik zoek werk, 
kuisen en strijken, jaren ervaring, met dien-
stencheques, in Londerzeel / Wolvertem gsm 
0487-958.633 of 0486-528.029

WINKELBEDIENDE – Dringend gezocht 
winkelbediende voor Traiteur/ slagerij in Wol-
vertem, kan direct beginnen tel. 02 269 13 05.

BANDEN ROELANTS WOLVER-
TEM - Steeds op zoek naar gemotiveerde 
bandenmonteurs. Bij interesse bel 02 269 11 
99.

SCHOENEN DE SMEDT - Wil jij ons 
team versterken?  We zoeken een medewer-
ker/ster in Wolvertem 4/5 of 5/5.  Tel. 02 269 
30 12 / mail: schoenendesmedt@skynet.be

GEZOCHT - Onderhoudstechnieker cv. 
/ schoorsteenveger / ramenwasser. In bezit 
van rijbewijs B. Klantvriendelijk en  zelfstandig 
kunnen werken. Cv. per mail naar: info@mas-
ter-cleaner.be tav. Gribbe T.

TE KOOP ALLERLEI 

BESTEKKOFFER – Nieuw 70-delig, 
12 personen, Solingen vaatwas bestendig, 
goudbeleg 23/24 kt + gratis visbestek, 60 
euro tel. 0472-670.809. 

HAAKSE SLIJPER – HITACHI G23 
SC2, gsm 0472-347.604. 

SALON – 3-zit + 2 relax, zeer goede 
staat, 2 x Isabella Campingstoelen + been-
steun te Opwijk tel. 0474-432.513. 

GRAVELBIKES - Staal/carbon/alumi-
nium/titanium, custom build. Meer info op 
www.gravelbike.be

BABYBED – Bopita wit 120 x 60, ba-
bypark, bekleding 90 x 78, grijs autostoel, 
maxi-cosy, traphekje znd boren Grimber-
gen tel. 0477-447.232. 

KEUKENTAFEL EN VIER STOE-
LEN – te koop, grijs, breedt 90 cm, lengte 
150 cm tel. 0473-263.295.
Plaats hier uw zoekertje voor spullen die 
je graag verkoopt.

VASTGOED TE HUUR 

APPARTEMENT TE HUUR 
– LONDERZEEL, Gildenstraat, v.a. 
1/1/2025, verd 1 keuken, living, wc, badk, 2 
slpk, 2 berging, terras, carpo, lift EPC A, 930 
euro + 70 euro, tel. 0495-769.180.

ALLERLEI

MASSAGE – Dame geeft massage te 
Grimbergen, (niet erotisch), gsm 0470 
564 165 

PC-HELP – Last van virussen? Installa-
tie- en (te) trage systemen? Optimaliseren, 
beveiliging en onderhoud…. IT-specialist 
kom aan huis uw computerproblemen op-
lossen. Snelle service. GSM 0478 211.835 
Info: www.pck-it.be

RELATIE – Dame 71 jaar zoekt man 
voor relatie en te genieten van het leven, 
tel. 0472-331.240. 

TINNEN VOORWERPEN GE-
ZOCHT – Allerlei tinnen voorwerpen 
gezocht, zoals borden, sloepterrines, als-
ook oude munten, oude klokken en uur-
werken, tel. 0478-961.039.

VERHUIS - van woning naar apparte-
ment, serviceflat of rustoord? Weet je niet 
waar te beginnen met inpakken ? Advies 
nodig bij het leeghalen van kelder tot zol-
der? Enkel bestelwagen nodig met chauf-
feur om naar het containerpark te gaan ? 
Bel voor meer info 0474 47 23 66

GRAVELBIKES - Te koop & te huur. 
Staal/carbon/aluminium/titanium, custom 
build. Meer info op www.gravelbike.be

ADMINISTRATIE - Administratieve 
ondersteuning nodig, zie je door het bos 
de bomen niet meer? Ik help je graag met 
je maandelijkse afsluiting of klassement, 
aanwerving, marketing, facturatie, aanwe-
zigheid op sociale media? Dit kan via een 
interim of IBO contract. Bel me zeker voor 
meer info en quality time voor jezelf of 
met je gezin 0474 47 23 66

LEEGMAKEN – Ik koop alles, leegma-
ken van huizen, appartementen, kelders, 
zolders, enz. Ook schoonmaken huizen. 
Cash 7/7 – 0474 80 44 45

FEEST – BBQ, trouw, lente, communie 
of bedrijfsfeest op komst? Wij zorgen voor 
de maaltijd, drank, personeel, decoratie 
en het materiaal. Je hoeft nergens aan te 
denken, zelf niet aan de afwas. Wij zorgen 
voor een geslaagd evenement. Mail ons 
voor een gepersonaliseerde offerte, zug-
oe.traiteur@gmail.com, 0486 66 33 30

PLAATS HIER 
UW ZOEKERTJE VOOR 

SPULLEN DIE JE GRAAG 
VERKOOPT.

Deze rubriek is voor zoekertjes van particulieren en vaste adverteerders. Commerciële zoekertjes van bedrijven, zelfstandigen en 
vrije beroepen zonder bijgaande advertentie worden NIET geplaatst. Gelieve hiervoor de reclameverantwoordelijke te contacteren 
op 0477 72 36 33 (Erwin van Gucht). De zoekertjes dienen ten laatste 15 dagen voor verschijning in ons bezit te zijn. Zoekertjes 
die ons later bereiken, verschijnen automatisch in de volgende editie. De zoekertjes vallen buiten de verantwoordelijkheid van de 
redactie en verbinden de uitgever noch de redactie tot enige verbintenis. 

Rubriek: ........................................................ Naam: ................................................................... Tel.: ...................................................

Adres: ......................................................................................................................................................................................................

Plaats hier uw particulier zoekertje. Vul onderstaand rooster in en stuur het
samen met een briefje van 10 euro op naar: Joris Herpol, Steenweg op Brussel 33

te 1780 Wemmel. Het verschijnt 1 keer in onze 4 edities. 
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